
Protokół nr 39/VII/2017

z obrad sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 18 lipca 2017 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:00

Zakończenie obrad –  godz. 14:20

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

1. Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji  uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Radca

Prawny  Marcin  Skalski,  Dyrektor  GOKSiR  Leszek  Orczykowski,  Kierownik  ZGKiM  Karol

Kozak, sołtysi z terenu  Gminy Trąbki Wielkie oraz zainteresowani mieszkańcy z terenu Gminy

Trąbki Wielkie. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje

Radnej Marioli Łabędzkiej.

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i sołtysów stanowią

załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

2. Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad: 

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 – referuje

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie.

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2030 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
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.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zakup  nieruchomości  w  obrębie

geodezyjnym Sobowidz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.6 Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w

obrębie geodezyjnym Warcz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.7 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.8 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.9 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu

zagospodarowania  przestrzennego  wsi  Kłodawa,  na  terenie  gminy  Trąbki  Wielkie  -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.10 Interpelacje i zapytania radnych;

.11 Wystąpienia sołtysów;

.12  Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt  Gminy –  przypomniał  o  propozycji  jaka  została  przedstawiona  na  wczorajszym  posiedzeniu

połączonych komisji  wspólnych, tj.  punkt 7 skierować jeszcze pod obrady Komisji  Ekonomicznej i

Rozwoju  Gospodarczego Rady Gminy Trąbki  Wielkie  w związku z  powyższym zgłosił  wniosek  o

wykreślenie punktu 7 z dzisiejszego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że nie ma żadnych innych przeszkód co do uchwalenia

projektu przedmiotowej  uchwały poza tą,  że  projekt  uchwały wpłynął  stosunkowo późno do Biura

Rady. Podczas przygotowywania porządku obrad ustalono, że zostanie on wpisany do porządku obrad,

ale jeżeli będą wątpliwości radnych, to zostaje projekt tej uchwały zdjęty z tego porządku obrad sesji.

Ponownie zaznaczył, że nie ma żadnych innych przyczyn, aby uchwała ta nie weszła na sesję w terminie

późniejszym. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

Spytał, kto jest za wykreśleniem punktu 7 z porządku obrad. 

W głosowaniu udział bierze 14 radnych. 

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wykreśleniem pkt 7 z porządku obrad.
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Przew  odniczący Rady Gminy odczytał porządek z uwzględnieniem zmiany: 

Proponowany porządek obrad: 

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 – referuje

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie.

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2030 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zakup  nieruchomości  w  obrębie

geodezyjnym Sobowidz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.6 Podjęcie uchwały  w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w

obrębie geodezyjnym Warcz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.7 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.8 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu

zagospodarowania  przestrzennego  wsi  Kłodawa,  na  terenie  gminy  Trąbki  Wielkie  -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.9 Interpelacje i zapytania radnych;

.10 Wystąpienia sołtysów;

.11  Wolne wnioski.

Spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Za – wszyscy obecni

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad po zmianach.

Przyjęcie   protokołu z XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący     Rady -  poinformował, że  do Biura Rady nie zgłoszono uwag.

Kolejno spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXXVIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki
Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było 14 radnych.
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Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVIII zwyczajnej Sesji Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

Ad 2  Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

Wójt Gminy przedstawił prace między sesjami. Poinformował m.in., że: 

 uczestniczył  w spotkaniu z Radą Społeczną przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Trąbkach
Wielkich podsumowującym działalność GOZ za I półrocze 2017r. 

 uczestniczył w pożegnaniu Pani Elżbiety Kuźmicz Prezesa Banku Spółdzielczego w Pruszczu
Gdańskim, która przeszła na emeryturę,

 uczestniczył w jubileuszach urodzin  90+ oraz pożycia małżeńskiego 60 i 50-lecia;

 uczestniczył w obchodach 25-lecia Związku Gmin Pomorskich;

 gościliśmy delegację z zaprzyjaźnionej  Gminy partnerskiej  Uehlfeld z Niemiec.  W dniu 8
lipca 2017r. zostało podpisane porozumienie między szkołami z terenu naszej Gminy a Gminą
Uehlfeld;

 odbył  się  konkurs  na  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  w  Trąbkach  Wielkich.  Dyrektorem
została Pani Ewa Tuz.

 uczestniczył w spotkaniu roboczym z pracownikami w sprawie inwestycji;

 do  czasy wyboru  sekretarza  Gminy na  kierownika  Urzędu  została  powołana  Pani  Mirela
Formella, nabór cały czas trwa;

 zakończył się projekt współpracy trzech Gmin: Przywidz – Trąbki Wielkie – Cedry Wielkie.
Współpraca polegała na wymianie młodzieży szkolnej, która uczestniczyła w zajęciach:  w
Gminie Przywidz, był to wypoczynek głównie zimowy, w Gminie Trąbki Wielki - odbywała
się  nauka gry w golfa , natomiast w Gminie Cedry Wielkie  – można było uczestniczyć w
nauce pływania na sprzęcie wodnym. 

 nastąpiło  przeniesienie  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  do  budynku  GOKSiR  w
Trąbkach Wielkich;

 decyzja  środowiskowa  w  sprawie  budowa  kurników  w  miejscowości  Kłodawa,  Po
zgłoszonych  do  Urzędu  Gminy  wnioskach  mieszkańców  wycofałem  nasz  wniosek  z
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska , wysłałem zapytanie do Inwestora. 

 Kolejno poinformował o podjętych zarządzeniach, w sumie – 7

Jeżeli chodzi o postepowania przetargowe to:

  procedura przetargowa dotycząca Szkoły Podstawowej w Sobowidzu zostanie powtórzona -
nie zgłosił się żaden oferent. 

 procedura przetargowa dotycząca budowy sali gimnastycznej w Kłodawie – inwestycja trwa,
prace się toczą.

 kompleksowa  dostawa  energii  elektrycznej  przesyłek  pocztowych  –  przetarg  wspólny
przeprowadzony  w  ramach  w  GOM-u  –  przetarg  wspólnie  jest  ogłoszony  z  Gdańskim
Obszarem Metropolitarnym;
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 zakup samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP Trąbki Wielkie. Termin otwarcia ofert
wyznaczony jest na dzień 20 lipca 2017r. 

 w  przygotowaniu  mamy  ułożenie  płyt  Yomb  na  drogach  w  sołectwach.  Dzięki  pomocy
finansowej w sołectwach możemy ten proces znacznie przyśpieszyć. 

 przygotowany jest przetarg na dowóz dzieci do naszych placówek oświatowych.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania do wystąpienia Wójta Gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – nawiązał do porządku obrad w sprawie projektu

uchwały dotyczącej  zmiany planu zagospodarowania  przestrzennego w Kłodawie.  Podał,  że  Wójt

Gminy wycofał z RDOŚ wniosek a będzie należało go powtórzyć. Czy w związku z tym, nie należy

takiej decyzji podjąć po zmianie planu zagospodarowania przestrzennego. 

Wójt Gminy – poinformował, że to są dwie różne procedury. Procedura planu miejscowego, to jest

ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.  Natomiast decyzja środowiskowa, którą się

wydaje, to jest decyzja dotycząca środowiskowych uwarunkowań dla danej inwestycji. Jedno z drugim

nie  wprost  koresponduje.  Oczywiście  miejscowy plan  zagospodarowania  musi  przewidywać  taką

inwestycje,  to  jest  sprawa  oczywista.  Natomiast  to  jest  jeden  z  warunków,  który  jest  w  decyzji

środowiskowej.  W  tym  raporcie  o  oddziaływaniu  na  środowisko  dałem  Państwu  do  wglądu

informacje, wzywającą inwestora do uzupełnienia raportu głównie w  zakresie: 

 dostawy wody-  Gmina nie  jest  w stanie firmie,  przy takiej  inwestycji,  dostarczyć wodę z

naszego ujęcia, 

 wygląd system komunikacyjnego, czyli dojazd do planowanej inwestycji, to również nie jest

rozstrzygnięte.

Przewodniczący Rady Gminy – czy jeszcze są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 - referuje  
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Zofia Górzyńska – odczytała uzasadnienie do w/w uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Zwrócił uwagę, że Radni

temat ten omawiali na posiedzeniu połączonych komisji wspólnych. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:
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Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIX/290/2017 w w/w sprawie.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2030 - 
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Skarbnik Gminy Zofia   Gorzyńska – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podała,
że uchwała ta jest konsekwencją dokonanych zmian w budżecie gminy.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej

uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIX/291/2017 w w/w sprawie.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości w obrębie 
geodezyjnym Sobowidz- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że projekt uchwały
dotyczy  zakupu  nieruchomości  położonej  w  Sobowidzu  z  przeznaczeniem  pod  budowę
oczyszczalni ścieków. Działka położona jest tuż przy cieku wodnym, gdzie będzie można zaraz
odprowadzić oczyszczone cieki wodne. Inwestycja ta, jest dofinansowana ze środków unijnych
Jesteśmy na etapie uzyskiwania pozwoleń na budowę. Mam nadzieję, że w najbliższym czasie
rozpocznie  się  proces  przetargowy.  Jest  to  inwestycja,  która  jest  bardzo  oczekiwana  przez
mieszkańców Gminy i jest bardzo potrzebna dla tamtejszego środowiska, dlatego też  proszę o
podjęcie powyższej uchwały. 

/Radny Marian Płotka opuścił salę obrad/

Przewodniczący  Rady  Gminy –  poinformował,  że  powyższy  temat  został  bardzo  dobrze
omówiony na posiedzeniu połączonych komisji wspólnych. Spytał, czy są jeszcze jakieś pytania
w powyższej sprawie. 

Wójt  Gminy -  dodał,  że  chciałby  jeszcze  uzupełnić  swoją  wcześniejsza  wypowiedź  i
poinformować, że zakup nieruchomości dotyczy Radnego Mariana Płotki, który zgodnie z art. 25a
wyłączył się z głosowania nad projektem uchwały. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

6



Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIX/292/2017 w w/w spra-
wie.
/ do obrad dołączył Radny Marian Płotka/

Ad 6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonej w obrębie geodezyjnym Warcz  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że nieruchomość
położona jest w miejscowości Domachowo. Jest to mieszkanie położone w bloku nr 16. Gmina
przejęła  w  sposób  nieodpłatny  od  Nadleśnictwa  Kolbudy   część  nieruchomości  razem  z
lokatorami,  którzy  nie  płacili  czynszu.  Lokatorzy  są  przeniesieni  do  lokalu  socjalnego.
Nieruchomość nikt nie zamieszkuje, czynsz tam jest  dosyć wysoki. Podkreślił, że warto zbyć tę
nieruchomość. Gmina próbowała przenieść naszych mieszkańców do tego lokalu, ale ze względu
na wysoki czynsz nie ma chętnych, którzy chcieliby zmienić swoje miejsce zamieszkania. Dlatego
tez prosi o podjęcie powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowan  ie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIX/293/2017 w w/w spra-
wie.

Ad 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie,  Gmina
Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że zmiana dotyczy
terenu,  który  w  planie  zagospodarowania  przestrzennego  przeznaczony  został  pod  usługi,
przemysł. Jest to teren prywatnej osoby. Jest wniosek złożony przez Firmę DAJAR  dotyczący
budowy magazynów składowych o powierzchni od 16 tys. do 30 tys. metrów kwadratowych. Jest
to bardzo duża inwestycja i oczywiście, aby ta inwestycja była zrealizowana, to nie wszystkie
wskaźniki miejscowego planu, które są na chwilę obecną zapisane w planie, spełniają możliwości
realizacji tej inwestycji.  W dalszej swojej wypowiedzi Wójt zaznaczył, że jest to na razie tylko
przystąpienie do zmiany planu. Jak już będzie  końcowe opracowanie projektu planu, to będzie
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jeszcze z Radą  Gminy dyskutował o ostatecznym kształcie tego planu a po dyskusji publicznej
wystąpi z propozycją do potencjalnego inwestora i pracodawcy, aby taka inwestycja mogła na
terenie Gminy powstać. W związku z powyższym prosi o przyjęcie tej uchwały.  

Przewodniczący Rady spytał,  czy są pytania do projektu uchwały.  Zwrócił  uwagę,  że projekt
uchwały był już omawiany na posiedzeniu komisji.

Radny Andrzej Klonowski – chciałby zobaczyć wizualizację zdjęciową wstępnej dokumentacji,
aby zobaczyć jak by to wyglądało. 

Przewodniczący Rady Gminy – jak najbardziej, jeżeli jest to wola radnych. 

/Zaprezentowano  radnym  wizualizację  zdjęciową.  Podczas  przedstawiania  dokumentacji

fotograficznej radni zadawali pytania na które Wójt Gminy na bieżąco udzielał informacji/ 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIX/294/2017 w w/w spra-
wie.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kłodawa, na terenie gminy Trąbki Wielkie
- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radna Anna Stosio – stwierdziła,  że  zapis  w uzasadnieniu  „(…)  wykonano analizę  zasadności
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  i  stopnia  zgodności  przewidywanych
rozwiązań  ze studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  gminy  Trąbki   Wielkie,
zatwierdzonego Uchwałą nr XVII/119/2015 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 10 listopada 2015 r. w
sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego
gminy Trąbki Wielkie(…)”  dotyczył  linii 400 kV -  jest zapisem zbędnym jeżeli chodzi o projekt
tej uchwały.

Wójt  Gminy – poinformował,  że  to  jest  uzasadnienie  do uchwały,  to  nie  jest  w samej treści
uchwały. Natomiast  miejscowy  plan  zagospodarowania  terenu  musi  być  zgodny  ze  studium,
dlatego też powołujemy się w uzasadnieniu na to studium. Ono było już nowelizowane, studium
jest dużo wcześniejsze, natomiast nowelizacja była 2015 roku w część, ale to nie dotyczy tego
obszaru. To rzeczywiście dotyczyło linii 400kV a nie tej inwestycji. To jest moje uzasadnienie do
uchwały w uchwale tego nie ma. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.
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Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXIX/295/2017 w w/w spra-
wie.

Ad 9 Interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje i 
zapytania radnych. 

Spytał, czy są zapytania radnych.

Radny  Adam  Zarzycki –  zwrócił  uwagę,  że  w  dniu  dzisiejszym  Rada  podjęła  decyzję,
uchwalając zmiany budżetu gminy, zdjęcia kwoty w wysokości 100 tys. zł. z pojemników
bezodpływowych jeżeli chodzi o szamba. Radny ma nadzieję, że w przyszłości Łaguszewo
zostanie  objęte  innym  rozwiązaniem,  które  będzie  można  uwzględnić.  Stwierdził,  że
najlepszym rozwiązaniem byłoby, kierowanie nieczystości do przepompowni w Kaczkach. 

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  na  spotkaniu  z  sołtysami  wspominał,  że  Łaguszewo w
związku z tym, że może być wpięte do zbiorczej sieci kanalizacyjnej, to  w tym przypadku nie
ma z tym żadnego problemu. Projekt ten jest już prawie zakończony. Dla Domachowa jest
zaprojekowana oczyszczalnia, jest zaprojektowana sieć kanalizacyjna. W tym przypadku jest
kwestia  dopasowania  ewentualnie  odpowiedniej  technologii,  żeby  można  to  sukcesywnie
rozbudowywać, na chwilę obecną i tak nie zamierzamy realizować tej inwestycji. Pozostaje
nam Pawłowo, które właściwie jest dość oddalone od naszych aglomeracji ściekowych. Wójt
proponuje, aby od Pawłowa rozpocząć zaprojektowanie oczyszczalni osiedlowej, szacunkowy
koszt tej inwestycji powinien mieścić się w granicach 500 – 700 tys. zł. i  miejscowość ta
byłaby  załatwiona  pozytywnie.  Zaznaczył,  że  Gminę  czeka  rozwiązanie  dla  Zaskoczyna,
gdzie będzie trzeba podłączyć mieszkańców do zbiorczej sieci kanalizacyjne. Domachowo i
Łaguszewo również zostaną podłączone. 

Radny Adam Zarzycki – zapytał o Osiedle Pokrzywy należące do Kaczek. Podał, że jest tam
duże  skupisko mieszkańców i  tam również  nie  ma  instalacji  a  nie  daleko taka  instalacja
przebiega. Spytał, czy nie można przy okazji  łącznia  Łaguszewa również to miejsce  ująć do
podłączenia do przepompowni.

Wójt Gminy – stwierdził, że Gmina na raz wszystkiego nie da radę zrobić. Zaproponował,
aby na te tematy porozmawiać podczas planowania budżetu na kolejny rok. Zwrócił uwagę,
ze obecnie zaplanowana inwestycją  jest  olbrzymią inwestycją dla Gminy. Najpierw Gmina
musi się z tym uporać a potem można się do tego podłączać. 
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Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do wykonanie instalacji w Pawłowie. Radny uważa,
że z pozyskaniem środków na ten cel może być problem.

Wójt Gminy – poinformował, że Gmina tę inwestycję będzie budować najprawdopodobniej z
własnych środków. Dodał, że w kwestii tej zostało już wystosowane pismo o dofinansowanie
na  ten  cel.  Udzielono odpowiedzi,  że  Gmina już  otrzymała  dofinansowanie  na  tego typu
inwestycje.  

Wiceprzewodniczący Rady Józef Sroka – Przypomniał, że wniosek, który został składany na
dofinansowanie do kanalizacji dla Kłodawy nie uzyskał dofinansowania, ale Gmina planuje to
wykonać z rezerwy. Spytał, kiedy to zostanie rozstrzygnięte.

Wójt Gminy – podał, że najprawdopodobniej w miesiącu sierpień – wrzesień br. 

Radny Michał Studziński – spytał, co ze środkami dla sołectw, jeżeli chodzi o podwojenie
darowizny, czy w Pawłowie na 4 tysiące  złotych również będzie takie podwojenie. 

Wójt Gminy – poinformował, że będzie to realizowane  w miesiącu wrzesień – październik
br.  Prosi  o  cierpliwość.  Środki  te  na  pewno  będą  podwojone.  Musi  to  niestety  zostać
rozłożone w czasie ze względu na spore kwoty z sołectw, które przeszły oczekiwania Gminy. 

Radny  Ryszard  Budzyński –  zapytał,  kiedy  rozpocznie  się  dalsza  rozbudowa  dróg  w
sołectwach ze środków przeznaczonych z funduszy sołeckich.

Wójt Gminy – wyjaśnił, że w tej chwili przygotowana jest procedura przetargowa, jak tylko
przetarg  będzie  skutecznie  rozstrzygnięty  prace  powinny  się  rozpocząć.  Będzie  to
najprawdopodobniej około drugiej połowie sierpnia. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Józef  Sroka –  zapytał  o  ul.  Szkolną  w  Kłodawie.
Planowana jest na tej ulicy inwestycja, tj. wykonanie nowej nawierzchni z płyt YOMB. Na
chwile obecną są zbierane środki na ten cel, jeszcze nie wiadomym jest, jaką kwotę uda się
uzbierać. Spytał, gdyby ta inwestycja miała ruszyć to kiedy by to nastąpiło.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  inwestycja  ta  na  razie  nie  jest  ujęta   w  procesie
przetargowym  ponieważ  środki  są  zbierane  w  różnym  stopni.  Część  mieszkańców
zadecydowało o wycofaniu tych środków. Wójt stwierdził, że w sprawie tej  będzie trzeba
zwołać spotkanie ze wszystkimi mieszkańcami, aby zorientować się, czy mieszkańcy są tą
inwestycją zainteresowani, czy chcą ją realizować, czy też nie 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – poinformował, że najprawdopodobniej w
dniu dzisiejszy będzie ustalony termin zebrania ponieważ osoba, która będzie organizatorem
budowy tej drogi wraca ze Stanów Zjednoczonych 

Ad 11 Wystąpienie sołtysów.

- Pan Krystian Sadowski     Sołtys wsi Kłodawa – poinformował, że nadajnik został 
zamontowany, zgodnie z wnioskami mieszkańców.

- Pani Łucja Fibik Sołtys wsi Gołębiewko podziękowała za usytuowanie wiat 
przystankowych, jak również  zgłosiła uwagi do odbierania śmieci z placu zabaw.
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- Wójt Gminy – poinformował, że chciałby spotkać się do 15 sierpnia z każdym sołtysem 
celem przedyskutowania propozycji podziału funduszu sołeckiego po uprzednim omówieniu 
tego podziału funduszu sołeckiego na zebraniu sołeckim. 

Ad 12 Wolne wnioski.

-   Radna Anna Stosio – zgłosiła do Wójta Gminy, aby poinformował wszystkich obecnych o spotkaniu,
które  odbyło  się  9  lipca  2017r.  z  Telewizją  Polsat.  Sprawa  dotyczy  odpadów  komunalnych  w
Ełganowie.

- Wójt Gminy – przyznał, że takie spotkanie miało miejsce. W spotkaniu uczestniczyli Radni z terenu
gminy Trąbki Wielkie, sytuacja jest martwa. Na dzień dzisiejszy NSA uchylił  decyzje Ministra, w
związku z tym obowiązek zajęcia się tym, co jest w Ełganowie na żwirowni zostanie dla Gminy jeżeli
nic innego się nie wydarzy. Zostanie w sprawie tej złożona najprawdopodobniej kasacja, więc będzie
to trochę inaczej wyglądało, na dzień dzisiejszy trudno określić, jaka będzie ostateczna decyzja. Jak
już cała procedura będzie zakończona,  to wójt zwróci się do Narodowego Funduszu Ministerstwa
Ochrony Środowiska o pomoc finansową w zakresie wywiezienia tego i zutylizowani, ale Proces musi
się  niestety  zakończyć.  Oprócz  tego,  trwa  postępowanie  prokuratorskie  w  tym  zakresie.  Zostały
postawione zarzuty poprzednim władzom POLSERWIS z której ta ziemia przyjechała do nas i zostały
postawione zarzuty właścicielom firmy transportowej i właścicielom tej nieruchomości w Elganowie
na  którą  przywieziono skarżoną  ziemię.  Na  spotkaniu  tym uczestniczyło  sporo  mieszkańców.  Na
stronie internetowej można zobaczyć reportaż. 

-  Radna Anna Stosio – zwróciła uwagę, że Wójt Gminy właśnie poinformował, że wyda negatywną
decyzję o warunkach środowiskowych dla planowanej kopalni kruszywa w Gołębiewie Wielkim za co
mieszkańcy bardzo dziękuję za wydanie takiej decyzji. 

/ do obrad dołączyła Radna Mariola Łabędzka/

-- Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że należy zdawać sobie sprawę z tego, że nie jest to koniec procesu,
może to się skończyć odwołaniem. 

Przewodniczący Rady spytał,  czy w ramach  wolnych  wniosków ktoś  chciałby zabrać  głos.  Brak

chętnych.  Z uwagi  na wyczerpanie  tematów,  podziękował  wszystkim  za czynny udział  i  zamknął

XXXIX zwyczajną sesję Rady Gminy.

Sporządziła:                 Przewodniczący Rady Gminy:      

Katarzyna Czyż                         Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji
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3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXXIX/290/2017- XXXIX/295/2017
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